

ARKITEKTURSEKTIONENS

Styrelseråd

7 april 2021

Plats: Zoom

Fika:

Närvarande: Vendela Folke (Ordförande), Julia Nordholm/Julia d.ä (Vice ordförande),
Gottfrid Björk (Las), Emilia Eckerlid (Kommunikatör), Robbin Modigh (Sekreterare)

Ordförande öppnar mötet 11.37

1 Förrådsgenomgång

Mailade skolan, inte fått svar. Målet är att alla ska få access. Möjligt att alla kan ha munskydd. Vi får ringa Malin

2 Ovvar

Första gången fått svar på ett månadsbrev.

En som vill returnera sin ovve. Styrelsen ska dubbelkolla men det ska gå bra men ingen återbetalning kan ske

3 Handels

Robbin, Julia och Vendela berättar om vad som sades på mötet med handels.

Styrelsen diskuterar om vi ska ta på oss detta och hur vi i så fall löser det hela.

Eftersom att vi normalt inte tar på oss uppdrag likt detta så kanske vi kör det internt med styrelsen eller sektionen/megarådet.

Styrelsen går i tankarna att man gör detta mer som en styrelsetjänst och bygga en bra relation snarare än att be om arvode. Eftersom att några saknas ur styrelsen så ta vi upp detta igen.

Övrigt: Inget

Mötet avslutas 12.16